
Styremøte HBF 07.11.2022  

Møte innkalt av: Yngve Tomter 

Type møte: Styremøte 

Møte leder: Yngve Tomter 

Referent: Heidi Nordhaug 

Møtedeltagere: 

Yngve Tomter, Hans Arne Dybsand, Bjørn Kristiansen og Heidi Nordhaug 

 

 

 

Følgende saker ble behandlet: 

 

Utestående oppgaver, kort fra hver av ansvarsområdene: 

• Havner 

• Økonomi 

• Klubbhus, kontrakt med Thore Petter Wang 

• Kontrakt med Jan Olav Høgvold 

• Ny leverandør hjemmeside 

• Vakt i lløpet av vintersesong 
 
 
Utestående oppgaver: 
 
 
Havner: 
 
Det har vært litt skader på bryggemateriell, og må derfor påregnes noe kostnader til vedlikehold og 
reparasjoner. 
Det pågår arbeide med nye strømkabler i indre havn. 
 
 
Økonomi: 
 
Økonomien er god, ingen endring i status siden forrige styremøte. 
 
 
Klubbhus: 
 
Det må avklares i forhold til kontrakten med Thore Petter Wang opp mot bobilcampen. 
Det må monteres nye duker i markisene på kroa før neste sesong. 
 
 
Sekretær: 
 
Det er innhentet tilbud på utarbeidelse av ny hjemmeside fra Dyplink AS. Demo på ny side og 
pristilbud for opprettelse og drift av side er oversendt alle styremedlemmer for gjennomgang. 



Det ble besluttet å inngå avtale med Dyplink AS og starte arbeide med utarbeidelse av siden. 
Sekretær følger opp fornyelse av kontrakten for medlemssystemet med Jan Olav Høgvold. 
 
 
Vaktsjef: 
 
Vinteropplagringsplass for båtene er videoovervåket gjennom vinteren. I tillegg går vekter fra Avarn 
vaktrunde på samme måte som i sommersesongen. 
 
 
Styret. 


